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Verslag Atletencommissie 
22 augustus 2023  

 
Aanwezig: Michiel Bienens, Jiënity De Kler, Maarten Heylen, Bo Nijs, Warre De Pauw (via scherm) 
,Bart Spruijt (Vlaamse Atletiekliga, verslag) 
Verontschuldigd: Elise Mehuys, 
Afwezig: / 

 

1 Vragen andere commissies 

• Geen vragen vanuit andere commissies. 

2 Situering atletencommissie 

• De atletencommissie bestaat uit atleten en behartigt de belangen van de atleten van de 
Vlaamse Atletiekliga. De commissie formuleert gevraagd en ongevraagd advies over 
atletenkwesties en doet voorstellen om atleten te ondersteunen en zaken binnen de 
Vlaamse Atletiekliga te verbeteren. De atletencommissie wil een klankbord zijn voor 
atleten en richt zich daarbij vooral op de categorieën van cadet tem. senior (er is een 
aparte commissie voor jeugd en masters). Het spreekt voor zich dat de atletencommissie 
nauw samenwerkt met de andere commissies.    

  
• Atletencommissie binnen de Vlaamse Atletiekliga: een geüpdatet schema met 

organigram commissies en structuur VAL zal op termijn op de website komen omdat het 
huidige organigram aan herziening toe is.   
 

https://www.atletiek.be/admin/storage/main/organigram-vlaamse-atletiekliga-
februari-2023.pdf 
https://www.atletiek.be/admin/storage/main/strategiervb20170619.pdf 
 

3 Kennismaking 

• De aanwezige atleten stellen zichzelf voor. Elise Mehuys/AVLL en Michiel Bienens/ACHL 
verlengen hun mandaat, Jiënity De Kler/ACW, Maarten Heylen/AVLL, Bo Nijs/ATLA, 
Warre De Pauw/ACME en Bart Spruijt/ESAK (als personeelslid van de Vlaamse 
Atletiekliga) zijn nieuw. 

4 Schetsen van de voorbije 2,5 jaar 

• De atletencommissie werd opgericht begin 2021. Covid was in die periode één van de 
focuspunten met o.a. de micromeetings. De commissie probeerde te inventariseren wat 
de noden van de atleten zijn. De atletenbevraging was een succes en leverde 
interessante inzichten op (zie powerpointpresentatie). De commissie keek naar de 
geografische spreiding van wedstrijden en bekeek hoe we regionale wedstrijden naar een 
hoger niveau kunnen brengen. Een van de realisaties van de atletencommissie is de 
invoering van een A- en B-finale bij bepaalde kampioenschappen. Alle verslagen van de 
atletencommissie zijn hier terug te vinden op de website. 

5 Missie en visie 

• De commissie wil bij de heropstart eerst en vooral de richting bepalen, opnieuw de 
noden van de atleten in kaart brengen, nadenken over focuspunten, pijnpunten 
aftoetsen, de commissie breed kenbaar maken (communicatie), een klankbord zijn voor 
atleten (atleten moeten weten dat ze bij ons terechtkunnen) en concrete ideeën 
lanceren.   

• Enkele concrete ideeën om mee aan de slag te gaan: 
- Een nieuwe nulmeting doen via een enquête (nu andere noden dan in de 

coronaperiode) ? 

https://www.atletiek.be/admin/storage/main/organigram-vlaamse-atletiekliga-februari-2023.pdf
https://www.atletiek.be/admin/storage/main/organigram-vlaamse-atletiekliga-februari-2023.pdf
https://www.atletiek.be/admin/storage/main/strategiervb20170619.pdf
https://www.atletiek.be/organisatie/goed-bestuur/verslagen-commissies/verslagen-atletencommissie-2021
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- Een eigen webpagina aanmaken met bvb. Een FAQ-lijst voor atleten met vragen als 
'Hoe verander je van trainer?'  

- Een handleiding/gids uitwerken voor atleten die na het middelbaar gaan 
voortstuderen isw. met studentensteden/clubs/ervaringsdeskundigen… en info 
bundelen zodat atleten een goed gefundeerde keuze kunnen maken. 

- De studie naar de geografische spreiding van wedstrijden opnieuw oppikken.  
- Info over inschrijven buitenlandse wedstrijden opnieuw oppikken. 

 

6 Bespreken BK AC en BK en KVV meerkamp 

 
• BK AC en BK en KVV meerkamp besproken in Whatsapp-groep: conclusies:  

Samenvatting BK AC: 
Het BK atletiek in Brugge was grotendeels positief, met waardering voor de organisatie, 
het respecteren van het tijdschema, en de inspanningen om de locatie aantrekkelijk te 
maken ondanks het slechte weer. De extra tijdelijke tribune, de opkomst van het publiek 
(_data beschikbaar?_) en de vriendelijkheid van de staff werden ook opgemerkt. Er werd 
geopperd dat de locatie centraal in het land (zoals de Heizel) handiger zou zijn voor 
atleten en supporters, hoewel het organiseren van het BK op verschillende locaties (in 
het stadscentrum) de sport meer in de kijker kan zetten en een positieve bijdrage kan 
leveren aan de uitstraling van het evenement. 
 
Er waren enkele verbeterpunten aangehaald. De grootte van de oproepkamer, de 
opwarmfaciliteiten (voor sprinters) en de overdekte ruimte tijdens regen waren 
verbeterpunten. Het aanbieden van meer overdekte ruimtes of stretchzones, en het 
verbeteren van de opwarmfaciliteiten, zouden deze problemen kunnen oplossen. De 
kwaliteit van de livestream en de timing van bepaalde evenementen (200m)) werden als 
verbeterpunten genoemd. Het gebruik van de Heizel wordt gesuggereerd, maar het 
aanmoedigen van de diversiteit in locaties om de sport te promoten wordt ook gezien als 
een waardevolle strategie. 
 
Het concept van een 3-daags BK wordt over het algemeen positief ontvangen, hoewel het 
inplannen op vrijdagavond als problematisch wordt gezien voor studenten en werkenden. 
De verplaatsing van bepaalde disciplines naar de binnenstad zou als promotiemiddel 
kunnen dienen, hoewel dit logistiek uitdagend kan zijn. Over het geheel genomen 
suggereert de feedback dat toekomstige BK's moeten streven naar een evenwicht tussen 
de uitstraling van het evenement, de gemakkelijke toegankelijkheid en de optimale 
voorwaarden voor de atleten. 

 
• Samenvatting BK en KVV meerkamp: 

Het BK en KVV meerkamp in Herve verliep verre van vlekkeloos. Er kwamen klachten 
over het onrealistische tijdschema (bvb. De wedstrijd van de scholieren jongens liep uit), 
organisatorische en technische problemen zoals het ontbreken van live results bij de 
kampnummers, het laattijdig bekendmaken van de definitieve selectie, problemen aan 
de hoogspringstand, gebrekkige accommodatie. Er ontbraken ook KVV-medailles. Er werd 
door atleten en trainers veel ongenoegen geuit via de sociale media. De problemen op 
het BK en KVV meerkampen zullen wellicht ook aan bod komen in de commissie 
competitie. Hier vanuit ons oogpunt enkele denkpistes om de meerkamp op te 
waarderen: 
- Tijdschema herbekijken en realistischer maken. 
- De seniores hun BK laten afwerken op het BK alle categorieën. Dit heeft voor- en 

nadelen, maar is het bekijken waard. 
- Streven naar meer meerkampen op de kalender nu er enkele wegvielen. 
- De definitieve beslissing over de deelnemerslijst valt te vroeg voor het 

kampioenschap. Proberen om daar iets op te vinden, aangezien meerkampers veel 
logistieke zaken en soms een overnachting moeten regelen voor hun meerkamp.   

- Meerkampers betrekken in de zoektocht naar oplossingen.  
 

7 Varia 

- Volgende vergadering inplannen ergens eind september (via Doodle). Het idee is om 
In het begin iets frequenter te vergaderen om er wat momentum in te krijgen. 
Locatie hoeft niet per se Brussel te zijn. Er zijn ook andere opties.  
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